

MASIERO

**THEY TELL
ABOUT US**

HJ

HOME JOURNAL

HOME
JOURNAL

JUNE 2021

HJ



TAKE IT
OUTSIDE

探索戶外生活美學

STEP INTO THE WORLD OF **AMOMA**, WHERE STYLE MEETS LUXURY

HK\$45 / NT\$250

GETTING IN THE GROOVE

Furnish your kitchen counters and banqueting tables with these grooved chopping boards and serving platters by Tom Dixon. The pattern and texture of each piece is entirely unique and dependent on the block of marble it is carved from, lending every product an individualistic quality. | Tom Dixon設計砧板和食物托盤以不同的大理石製造，每塊均呈獨特紋理，為你的廚房和餐枱添注時尚的藝術氣息。 tomedixon.net



RIBBON DANCE

Add a dash of elegance to your home with the new lighting collection by Masiero. Designed by Oriano Favaretto, the aptly named "Ribbon" ceiling lamp combines a minimal metal shape with light in an innovative way. The metal frame, declined in opaque black, embraces transparent glass-squared slabs, just like a black ribbon wrapping around white chiffon. | Masiero的全新燈飾系列「Ribbon」出自意大利設計師Oriano Favaretto手筆，以不透明黑色金屬框架包裹不同形狀的玻璃方塊，猶如黑色緞帶包裹著白色雪紡般，為家居增添沉穩魅力。 masierogroup.com

WALL OF GRACE

Deck your wall with this delicate Ornamenta wallpaper by 1838 Wallcoverings. Inspired by the grand damasks of stately homes, its graduating layers create an effect of faded grandeur that oozes nostalgic and timeless charm. Supplied by Altfield Interiors, the wallcovering is available in four colourways: aqua, pewter, indigo and sand. | 1838 Wallcoverings的Ornamenta牆紙用色清爽明亮，洋溢豐富的夏日魅力。牆紙由Altfield Interiors提供，備有四種時尚色調選擇，包括淺綠色、藍灰色、靛藍色和暖沙色，輕鬆襯托不同的室內設計格調。 altfield.com.hk

